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Dubbele contingentering  -  Stand van zaken (2)

In het antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 645 van 20 april 2021 heeft de minister een 
duidelijk overzicht gegeven van alle basisscholen en secundaire scholen in Vlaanderen die 
gebruikmaken van de dubbele contingentering. De minister gaf in zijn antwoord echter niet 
aan welke percentages de scholen hanteren in die dubbele contingentering.

Daarom zou ik de vraag willen stellen of de minister een overzicht kan geven van alle 
basisscholen en secundaire scholen die gebruikmaken van de dubbele contingentering, 
alsook van de gehanteerde percentages indicator/niet-indicator leerlingen van elke 
individuele school.
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ANTWOORD
op vraag nr. 850 van 23 juni 2021 
van JEAN-JACQUES DE GUCHT

De Commissie inzake Leerlingenrechten en mijn onderwijsadministratie houden centraal 
geen gegevens bij over de toegepaste percentages indicator/niet-indicator leerlingen voor 
elke individuele vestigingsplaats.


